

Grammar Test (2)

Complete the following sentences: 1. Every time when I... . 2. Yesterday at 6 o'clock in the evening the friends.... 3. I ... just ... 4. , when the concert began. 5. ... by the end of this week. 6. The plane.... We don't have much time left. 7. My father ... since morning, but 8. They ... very quickly after which they celebrated their success. 9. No sooner ... we ..., ... the lecture began. 10. When I was 5 years old, I often **(20%)**

Translate the following sentences into English: 1. В конце следующей недели мы останемся дома и будем готовиться к празднику Нового года. 2. Сейчас мы ищем деньги, чтобы купить торт. 3. Мы работали над этим проектом с утра до 5 часов вечера, после чего мы решили пойти в ресторан и поужинать все вместе. 4. Почему ты всегда опаздываешь! Ты никогда еще не приходила на нашу встречу во время. 5. Вечером 31 декабря мы будем смотреть телевизор и ужинать всей семьей. 6. Два назад я встретила очень интересного человека, но пока еще не поняла точно, что он хочет от меня. 7. К началу праздника мы прибудем в Сочи, не волнуйся. 8. Вчера весь вечер мы готовили очень вкусный ужин. 9. Ты когда-нибудь пытался сдержать свое обещание? Ты всегда обманываешь друзей и родственников. 10. Сегодня вечером я иду на выставку моего любимого художника. Я мечтаю уже много лет познакомиться с ним! **(40%)**

Use the following words and expressions in the sentences of your own: usually, recently, to take care of, since 7 o'clock in the morning, at that moment, in the nearest future, lazy, on time, after breakfast, never. **(30%)**

Write down your own examples using: Past Simple and Past Perfect; Past Continuous and Past Perfect Continuous; Present Perfect and Past Simple; Future Simple and Future Continuous; Present Simple and Present Continuous. **(10%)**

Total 100%